
Ilves ry. jalkapallojaoston kokous      MUISTIO 

Ma 15.11.2021. klo 16-18 Teams/toimisto 

 

Paikalla toimisto: 

Heikki Tarvainen, Risto Valkeala, Anna Grönroos, Miikka Kyllönen, Anssi Ylinen, Leena Työläjärvi, Janne 

Räsänen, Ilona Pasma, Timo Kotilainen 

 

Teams: 

Matti Anttonen, Toni Hevonkorpi, Maija Hopeakoski, Jouko Turunen 

 

Poissa: 

Ville Salonen (ilmoittanut jäävänsä jaostossa ns. asiantuntijarooliin lakiasioissa / email 12.11.2021) 

 

1.KOKOUKSEN AVAUS JA SIHTEERIN VALINTA 

Heikki Tarvainen aloitti kokouksen klo 16.05. Sihteeriksi valittiin Miikka Kyllönen. 

 

2. EDELLISEN KOKOUKSEN MUISTIO 

Käytiin läpi edellisen kokouksen muistio. Lisätty vapaaehtoisten johtamiseen liittyvä koulutus keväällä 2022. 

Ilona ja Timo ovat mukana projektissa ja valmistelevat esityksen. 

Työsopimusneuvottelut johtajiston kanssa, Petri Plym valittu työntekijöiden luottamusvaltuutetuksi, 

varavaltuutettu on Henri Karhunen.  

Jalitsun nosto tehty, harjoitukset alkavat hallissa tällä viikolla. 

 

3. JAOSTON TOIMINTAMALLIN SELKEYTTÄMINEN (Matti Anttonen)  

Strateginen taso: Toiminnanjohtaja (esittelijä): visio, strategiatyö, budjetti / 1-5 vuoden tavoitteet 

Taktinen taso: operatiivinen johtotiimi, valmennuspäälliköt ja SVOK, FL toiminnanjohtaja ja 

kilpailupäällikkö, kerhokoordinaattori, Fyys.valm. vastaava: strategiset painopisteet, osaamisen 

kehittäminen, budjettiseuranta / kuluva vuosi, kvartaalitason seuranta 

Operatiivinen taso: valmentajat, jojot, huoltajat, FL-toimihenkilöt, kerho-ohjaajat, media&viestintä: 

henk.koht.kehittymissuunnitelma, valmennuslinja / viikkotoiminta 

Keskustelua: 

-Mikä on raja, jotka tuodaan jaostolle: Matti ja Heikki ”suodattimia” asioille, jotka tuodaan/ei tuoda 

jaostolle. WA-ryhmän hyödyntäminen asioiden eteenpäinviemiseksi. Keskustelua olisi hyvä käydä myös 

kokousten välillä eri viestintäkanavissa. 

-Jaoston henkilöiden perehdytys / kehityskeskustelut huomioitava myös (Heikki) 

-Jaoston vuosikello (Matti): Miroboard-kokeilu 10min 

-julkaistava (julkinen) versio lukkoon lyödyistä asioista? Saku 

-Matti ja Anna miettivät jatkokehittelyä 

 



4. JALKAPALLOJAOSTON TOIMINTAKERTOMUS 2020-2021 (Matti Anttonen) 

Matti Anttonen esitteli työversion, tehtiin tarvittavia lisäyksiä, lopullinen versio tulee luettavaksi jaoston 

whatssapp- ryhmään. Deadline 17.11.2021 

 

5. PÄIVITYS POIKIEN JA MIESTEN STRATEGIAPÄIVITYKSESTÄ (Matti Anttonen/Heikki Tarvainen) 

Heikki esitteli perusperiaatteet, osallistuvat henkilöt ja aikataulun. 

 

6. ALKANEEN KAUDEN TOIMINTAMAKSUT (Janne Räsänen) 

Käytiin läpi kauden 2021-2022 toimintamaksut. Maksujen osalta kehitetään viestintää ensi kaudelle. Myös 

aloittavien ikäluokkien starttiin poikkeusvuosien jälkeen kiinnitetään jatkossa aikaisemmin huomiota.  

 

7. OTO-VALMENTAJIEN TUKEMISEN TOIMITAMALLI (Miikka Kyllönen) 

Miikka esitteli toimintamallin 

Heikki: Suomen paras työpaikka jalkapallossa, mitä tämä tarkoittaa käytännössä? Suunnitelmissa jaoston 

tapaaminen, josta mietittäisiin ilvesläisyyttä syvemmässä merkityksessä. 

 

8.HUUHKAJA/HELMARIPOLKUJEN TILANNE 

Mahdollisia muutoksia Huuhkaja-Helmaripolussa. Keskusteltiin eri vaihtoehdoista ja huomioon otettavista 

seikoista asiaan liittyen, esim. talenttituet, EKKONO-koulutukset, pojat/tytöt (erilainen tilanne), 

säästövaikutus/pelaaja, muut vaihtoehdot.  Deadline 15.11. klo 00:00. Neuvotellaan ehdoista.  

 

9.YHTEENVETO JOUKKUEILTA SAADUISTA PALAUTTEISTA (Janne Räsänen) 

Siirretään seuraavaan kokoukseen. 

 

10.SEURAAVASTA KOKOUKSESTA PÄÄTTÄMINEN 

15.12. klo 16 Osuuspankin tiloissa (Rike selvittää tilan) 

 


